



# LEONARD E. BOYLE PRIZE

THE LEONARD E. BOYLE DISSERTATION PRIZE FOR MEDIEVAL STUDIES is awarded to a deserving doctoral thesis in any field of medieval studies completed at a Canadian university or by a Canadian citizen at a university abroad. Entries are adjudicated by the Dissertation Prize Committee, a subcommittee of the Canadian Society of Medievalists, and the prize will be presented at the annual meeting of the Society. The Prize itself consists of a cash award as well as a membership in the Society for three years. Members automatically receive copies of the journal *Florilegium* and the newsletter *Scrinium*.

Normally the dissertation must be submitted within one year of its successful defence. One paper copy of the thesis and an electronic copy, a letter or report from the supervisor, and the External Examiner's report should be sent to the Chair of the Boyle Prize Committee by 31 January for consideration in the competition:

Professor Sheila Christie  
Department of Languages and Letters  
Cape Breton University  
P.O. Box 5300, 1250 Grand Lake Road  
Sheila\_Christie@cbu.ca

Canadians who have completed their theses at foreign institutions must also provide proof of citizenship.

LE PRIX LEONARD E. BOYLE est décerné à une thèse de doctorat méritoire dans n'importe quel domaine des études médiévales complétée dans une université canadienne, ou rédigée par un(e) citoyen(ne) canadien(ne) à l'étranger. Les thèses seront évaluées par un jury constitué par les membres du sous-comité de la Société canadienne des médiévistes, et le prix sera présenté à l'Assemblée générale annuelle. En plus du prix en espèces, le prix Boyle consiste en l'adhésion pour trois ans à la Société ainsi qu'à l'abonnement à la revue *Florilegium* et au bulletin *Scrinium*, pour la même durée.

Il faut normalement soumettre la thèse dans un délai d'un an après la soutenance. Pour le prochain concours, un exemplaire photocopié de la thèse, un exemplaire électronique, une lettre ou un rapport du directeur de thèse, ainsi que le rapport de l'examineur externe, doivent être soumis au Président du Jury du Prix Boyle avant le 31 Janvier:

Professor Sheila Christie  
Department of Languages and Letters  
Cape Breton University  
Sydney, NS, Canada B1P 6L2  
Sheila\_Christie@cbu.ca

Tout(e) Canadien(ne) ayant complété sa thèse à l'étranger devra faire preuve de sa citoyenneté canadienne.